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Abstract

        
3 patients with solitary, non-parasitic cysts of the liver are reported. 2 of these were seen in infants and one in a 7 year old child. The clinical presentation, diagnosis and treatment are discussed. Complete excision of the cyst is the treatment of choice and the various operative procedures described in the literature are discussed. The macroscopic and microscopic findings of these cysts are described. Eck


      
        
Zusammenfassung

        
Es wird über drei Fälle von solitären, nicht parasitären Leberzysten bei zwei Säuglingen und einem 7jährigen Kind berichtet. Klinik, Diagnostik und Therapie werden erörtert. Die vollständige Exzision der Zyste wird als therapeutische Methode der Wahl herausgestellt und die in der Literatur angegebenen Operationsmethoden werden diskutiert. Der makro- und mikroskopische Befund der Zysten wird beschrieben.
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